
Geachte heer Riteco, 
 
Tijdens de oordeelsvormende vergadering van 23 november 2021 heeft u tijdens de rondvraag 
vragen gesteld over de Sinterklaasintocht in Schagen. 
 

1. U vraagt of er vooraf met de Sinterklaas comités contact is geweest over de invulling van 
kleur van de pieten.  
Of dat hier een college besluit aan ten grondslag ligt. 

 
2. Daarnaast geeft u aan dat het Sinterklaas feest een feest voor iedereen moet zijn. En vraagt 

of het feest volgend jaar en verder anders georganiseerd kan worden. 
 

Antwoord
Er is een aantal jaren geleden ook in Schagen een verandering door de comités in gang gezet waarbij 
een combinatie gemaakt wordt van verschillende kleuren pieten. 
De maatschappelijke discussie is een aantal jaren gelden met de comités gevoerd. Dit jaar is er 
voornamelijk ambtelijk via de mail contact geweest met de organisatoren over de invulling van de 
intochten met betrekking tot corona. 
Hierbij hebben wij ook gevraagd welke invulling aan de kleur pieten wordt gegeven en gewezen op 
de landelijke discussie hierover. 
 
Zoals uzelf ook al benoemd, wordt deze discussie landelijk al een aantal jaren gevoerd. 
Hierbij is het uitgangspunt dat het Sinterklaasfeest niet moet worden aangepast door politici, 
advocaten of rechters maar juist door de samenleving zelf. 
De discussie moet hierbij niet van ‘bovenaf’ worden gestuurd.   
Er ligt dan ook geen collegebesluit ten grondslag aan de invulling van onze sinterklaas intochten. Wel 
hebben wij van alle intochten waar vergunning voor verleend is vooraf een opgave gekregen met 
invulling van de kleur van de pieten. 
Dit jaar zijn bij alle Sinterklaasintochten meerdere soorten pieten aanwezig geweest. De comités 
volgen de landelijke ontwikkeling waardoor het sinterklaasfeest een steeds inclusiever feest wordt. 
Specifiek voor de stad Schagen zijn er naast zwarte pieten ook roetveeg pieten ingezet. 


